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          09/01/2022 
  

 22-1מן המניין      ישיבת מועצה    
 

 . 18:48 תשפ"ב בשעה ז שבט 9.1.22 -הישיבה התקיימה ביום א' ה

 : משתתפים

 המועצהראש  –דוד אזולאי 

 ס. ומ"מ ראש המועצה –אבי נדיב 

 חבר מועצה –חגי רוזנבאום 

 חבר מועצה –שחר גמליאל 

 חברת מועצה –דורית נחמני 

 חבר מועצה  –ליאור בז 

 חברת מועצה –איריס בלסקי 

 

 על סדר היום: 

 .בחוזה אישי ואישור תנאי העסקתואישרור מינויי מר אבנר אילוז כגזבר הרשות  .1

 מינוי גזבר המועצה מר אבנר אילוז כמורשה חתימה של המועצה.  אישרור .2

 אישור מינוי גזבר המועצה מר אבנר אילוז כממונה גביה של המועצה. .3

 

 אישור מינוי גזבר המועצה מר אבנר אילוז כמנהל הארנונה של המועצה. .4

 רו"ח אילוז אבנר. –הצגת גזבר הרשות בפני חברי המליאה  .5

וכן אישור המשך  2016 –ר למטולה )סלילת רחובות(, התשע"ו בקשה להארכת "חוק העז .6

או התחלת חוק העזר  31.3.22  .1.1.22לחוק הנ"ל וזאת החל מיום  15סעיף  –גביה לפי 

  .החדש

 .2021סטאטוס ביצוע וועדות מועצה שנת  .7

 הביטחון.הענקת יקיר המושבה לשר האוצר מר אביגדור ליברמן על תרומתו למושבה כשר  .8

 .31/12/22אישור הארכת התקשרות עם רו"ח המועצה יעקב זיצר עד לסוף השנה  .9

 נוכחים: 

 מנכ"ל המועצה  –קובי נגר 

 יועמ"ש המועצה –אפי קיזל 

 גזבר המועצה –אבנר אילוז 

 מנהלת לשכה –אריאלה לוי 
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 .דיווחים .10

 .שונות .11

 נדון: 

 אישרור מינויי מר אבנר אילוז כגזבר הרשות ואישור תנאי העסקתו – 1לסעיף  

 .28/12/2021מתאריך  שכר בכירים 60% בחוזה אישי

 החלטה:

 ר פ"א. ר מאוש 

 

 מינוי גזבר המועצה מר אבנר אילוז כמורשה חתימה של המועצה. אישרור -  2לסעיף  

 החלטה:

 ר פ"א ר מאוש 

 

 אישור מינוי גזבר המועצה מר אבנר אילוז כממונה גביה של המועצה. –  3לסעיף  

 

 החלטה:

 מאושר פ"א 

 

 אישור מינוי גזבר המועצה מר אבנר אילוז כמנהל הארנונה של המועצה. –  4לסעיף  

 החלטה:

 מאושר פ"א 

 

 רו"ח אילוז אבנר – הצגת גזבר הרשות בפני חברי המליאה  –  5לסעיף  

, בעל ניסיון ברשויות מקומיות, שמח על הבחירה בתפקיד והגיע 4מתגורר בבית רימון נשוי +    אבנר: 

 ה.יכדי לקדם את הרשות בהמשך העשי

 יציג עצמו בצורה פרטנית בישיבת המליאה הבאה.
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וכן אישור המשך   2016 –בקשה להארכת "חוק העזר למטולה )סלילת רחובות(, התשע"ו   –   6לסעיף  

  עד מועד פרסום  או    .3.22031  ועד ליום      01.01.2022לחוק הנ"ל וזאת החל מיום    15סעיף    –גביה לפי  

 לפי המוקדם. –ברשומות  חוק העזר החדש

 כה על מנת שנוכל להמשיך ולגבות.פרט את התהליך כיום עם חוק העזר וציין כי צריך האר דוד:

 החלטה:

 מאושר פ"א 

 

 .2021סטאטוס ביצוע וועדות מועצה שנת  –  7לסעיף  

 נדחה לישיבה הבאה.וסר מסדר היום ,ה

 

 הענקת יקיר המושבה לשר האוצר מר אביגדור ליברמן על תרומתו למושבה כשר הביטחון.  –   8לסעיף  

 אביגדור ליברמן כשר הביטחון:ראש המועצה פרט את עיקרי העשייה של השר 

 העברת מבנה הטיגרט מצה"ל לידי המועצה.

 שחרור המגרשים ברחוב הנורית.

 הקמת ממ"דים במבנים הישנים לקידום תחום המיגון. –תכנית מיכון לצפון 

 הקצאת תקציבי ביטחון שונים.

 ר המושבה".הנושא נדון בהנהלת המועצה וכי עלה הרעיון להעניק למר אביגדור ליברמן "יקי

 החלטה:

 מאושר פ"א 

 

 .31/12/22אישור הארכת התקשרות עם רו"ח המועצה יעקב זיצר עד לסוף השנה  – 9לסעיף  

חוו"ד  דוד: קיבלנו  הגזבר  החלפת  ולאור  מרץ  בסוף  ההתקשרות  את  לסיים  אמור  יועמ"ש    זיצר 

 שמאפשר להאריך את ההתקשרות עד לסוף שנה על מנת ללמד ולחנוך את הגזבר החדש.

 בסוף שנה נצא למכרז חדש.

 החלטה:

 מאושר פ"א. 

 

 שאילתה מטעם חברי המועצה ליאור בז ואיריס בלסקי: 

 באיזו מתכונת פועל מוזיאון בית האיכר ? 

אחריות על תוכן, שמירת החומרים וקטלוג החומר מי הגורם שמפעיל אותו ) ימים ושעות פתיחה, 

 הנמצא, האם גורם פרטי או עמותה קיבלה אחריות על המוזיאון(?
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ע"י מיכה לויט כמנהל המוזיאון בהתנדבות ומפעיל את  2009המוזיאון מופעל מאז שנת  דוד:

 כנית של מנהל המוזיאון לאורך השנים.קום בעזרת מתנדבים והופעל עפ"י תהמ

כחודשיים הועברה האחריות להפעלת המוזיאון למרכז הקהילתי שמפעיל אותו עפ"י לפני 

 קריטריונים שהוא קבע.

ת שר הבינוי והשיכון לסייע בנושא כמו כן בכל פרט את התוכניות של שיפוץ המוזיאון והירתמו

 הקשור למורשת.

ות שרצות במושבה אני שמח על התשובה ואני ממליץ שתתפרסם כדי למנוע מחרושת השמוע  ליאור:

 ולפרט שהמוזיאון מופעל ע"י המתנ"ס. השאילתה נבעה מתושבים שפנו בנושא.

ממליץ להפעיל את המוזיאון ולשמר את המורשת של המושבה בעזרת מתנדבים וסטודנטים מלגאים 

 בני המקום.

עולה ישנו תקציב המועצה לשימור אתרים ויש עבודה בנושא עם אדריכליות שמבצעות שיתוף פ  דוד:

עם התוכנית של שדרוג רחוב הראשונים והשילוב יביא לתוצאה של שימור הזיכרון וסיפור של כלל 

 המושבה בכלל ורחוב הראשונים בפרט.

 פרט נושאים ורעיונות שעלו במהלך העבודה המשותפת. אני עוסק בכך באופן אישי.

 תי מה קורה היום.יש כל הזמן שמועות ולא תמיד ניתן להילחם בהם. גם אליי פנו והסבר

אני שמחה שזה המצב, הייתה התנהלות לא תקינה ואני שמחה שהתעשתת וכרגע פועלים    :איריס 

 על פי הנהלים.

נה עוד  של המועצה המקומית, מיכה לויט נממאבקי התושבים ומאבקי החקלאים לא מעניינה    דוד:

ל לאחריות המתנ"ס. כמו לפני שמוניתי לתפקיד ראש המועצה אבל בגלל הרגישות העברת את הניהו

 כן אם יש דברים שצריך לברר ניתן לפנות אליי גם באופן שאינו דרך שאילה ותתקבל תשובה בהתאם.

 לא מבין מה הייתה ההתנהלות לא תקינה.

 חשוב לפרסם לציבור וחשוב שהנושא עולה בצורה מסודרת למליאה. איריס:

המתנ"ס אבל צריך לזכור שצריך עובד בשכר להפעיל ת  להום התקיים דיון בנושא עם יו"ר הנהי  דוד:

 אנחנו נבחן את הנושא דרך המרכז הקהילתי . את המקום ולא רק על בסיס המתנדבים.

 אני חושבת שניתן להפעיל את המוזיאון ע"ב מתנדבים אבל זה לדיון אחר. דורית:

און בטיגרט מי יפעיל  עם מתנדבים זה לא עבד. אני רוצה גם להעלות את הנשוא של המוזי   :ליאור 

 אותו ושווה להיערך לכך.

 המוזיאון יהיה בתפעול ומימון מלא של משרד הביטחון כנ"ל לגבי אחזקת אנדרטת צד"ל. דוד:

יראה  ואיך  התכנים  את  לסכם  מנת  על  המוזיאון  אפיון  של  מקצוע  ואנשי  ציבורית  וועדה  קיימת 

 המוזיאון.

פרוטוקולים    ליאור: של  בנושא  בקשה  לי  ישיבת    –יש  אחרי  ימים  כמה  אותם  לקבל  אני אשמח 

 המועצה על מנת שנוכל להיערך ולהגיב בהתאם.

 כמו כן מבקש להוסיף תמלול של הישיבה ולא רק החלטות.
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כמו כן זו הייתה ישיבה  וכך אנו עושים  סוכם שצריך להעביר לכם ביום רביעי את הזימונים    דוד:

 טופל.בפרוטוקול האחרון , הנושא  ראשונה של אריאלה ולכן נוצר הפער

 בפרוטוקול כותבים את עיקרי הדברים ולא תמלול.

 

 דיווחים  – 10סעיף  

שיתוף פעולה בין מפעל הפיס והרשות   -הותקן מכשיר דיפיבלרטור בכניסה למועדון מופ"ת  .1

 קיבלנו מכשיר נוסף לצד מספר מכשירים הפרוסים במושבה. 

מנו את תוכנית הפעילות מול תאגיד יכס  - תאגיד התנור  –  2022הצגת תוכנית עבודה לשנת   .2

וסיכמנו על הורדת    13, 12, 10התנור לשנה הזו , פיתוח ביוב ומים במרחבי בניה כמו כביש 

 מפגעים בטיחותיים ממדרכות הישוב.

יומי שהתקיים עם כלל עובדי המועצה והמתנדבים .3 דו  זה המשיך את רצף    -תרגיל  תרגיל 

האימונים והמוכנות של הרשות לשעת חירום ותרגל את בעלי התפקידים החדשים שגייסנו 

 למכלולים. 

מצב שביצענו ניתנו גל הקורונה אינו פוסח גם עלינו בשורה של הערכות  - סטאטוס קורונה  .4

הנחיות בעיקר על מנת לחדד ולמזער את התפשטות התחלואה במושבה. נכון להיום אנו 

על   ו  13עומדים  בהנחיית משרד   15מאומתים  ירד  בארץ  הרשויות  צבע  הגדרת  מבודדים. 

 הבריאות.

כן סיכמנו על הצבת  כמו    -וועדת תמרור אישרה את תכנית התחבורה של השכונה החדשה .5

 .ה בכמה כבישיםפסי האט

בהגשת מועמדות למכרז    ונה החדשה ואנו מסייעים לתושביםקיימנו הנחת אבן פינה לשכ  .6

 למול רמ"י.

האחרונה לקראת סיום הבניה.   אנחנו נמצאים בישורת  -לם הספורטסטאטוס בי"ס הנדיב ואו   .7

 וניכנס לתוך מבנה החדש. בחודש הקרוב נסיים את הבניה

 בית הנוער לקראת כניסת בית ספר עגורים.קיבלנו אישור לשיפוץ  .8

בשלבי תכנון לרחובות אנחנו    -שולמו מקדמות חברת החשמל  –  תכנון מצפה החולה והלבנון .9

 אלו.

 לפעול לפי חוק עזר זה.בקרוב יאושר ונוכל  -עבר לרשומותצו קנסות והיטלים אושר והו   .10

הנושא אמור להיות מסוכם קיימנו פגישה עם משכ"ל וקבלן בית הספר ו  –  המשך בניית מעון  .11

 בימים הקרובים.
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ראש המועצה פרט את המקרה, המועצה   –  גד המועצה ודחיית הכיסוי הביטוחיתביעה כנ .12

 בהליך התקשרות עם עו"ד על מנת שייצגו את המועצה בתביעה זו.

 אני מבינה שזו תביעה עם סכום גבוה ושהנתבעת המרכזי היא המועצה. איריס:          

 כלפי המועצה.גם התביעה היא לבית המשפט המחוזי, התביעה היא  יועמ"ש:          

 

 

 ההחלטות שהתקבלו התקבלו פה אחד. כל  

 19:42הישיבה הסתיימה בשעה: 

 קובי נגרם: רש

               

   ____________                                             _____________ 

 קובי נגר                                                        דוד אזולאי                

 מנכ"ל המועצה                                           ראש המועצה               


